
Samfundsmøte 
3. oktober 2020  
 

Pedofili 
Beslutningsprotokoll 

1. Møtet er satt 18:01 
2. Styreprotokoll 
3. Åpen talerstol 

Ingen ytringer. 

4. Innledning ved John Nikolaisen 
5. Innledning ved Knut Hermstad 
6. Innledning ved Christoffer Rahm 
7. Kunstnerisk innslag ved Snaustrinda Spelemannslag 
8. Pause 
9. Sofaprat med spørsmål fra salen 

 

9.1: Jørgen Sundvold: Er pedofili et egnet tema å undervise i barne- og 
ungdomsskulen i seksualundervisningen, og hvordan skal dette gjøres? 

 

9.2: Malin Våde: De personene dere behandler og jobber med, viser de 
noen gang anger for det de har gjort, eller er dette ting de ikke kan 
forstå? 

 

9.3: Frida Engeset: Dreier pedofili seg kun om seksuell tiltrekning, eller 
handler det også om et ønske om en emosjonell tilknytning til barn? 

 



9.4: Christiane Rynning: Hvordan er skillet mellom de som har 
seksualiserte tvangstanker om barn og de som er pedofile og utfører 
overgrep mot barn? 

9.5: Kristine Bakken: Hvordan er behandlingstilbudet for pedofile, og 
dersom resurssene hadde vært uendelige, hvordan burde 
behandlingstilbudet være? 

 

9.6: Brage Hall: Kan dere utdype i hvilken grad dere tror man kan bli født 
pedofil, eller født en større sannsynlighet for å bli pedofil? 

 

9.7: Bendik Waade: Siden overgrep i pedoseksuell natur er ulovlig, 
hvordan er balansen av straff og behandling av folk som utfører 
overgrep? 

 

9.8: Grom Finn Engelsen: Hvordan behandling får man faktisk dersom 
man søker hjelp som pedofil? Hvordan synes dere denne behandlingen 
ideelt burde være?  

 

9.9: Birgitte Van der Harst: Hvor ofte blir blir kvinner som har romantiske 
forhold til unge tenåringsgutter domfelt? For eksempel dersom en 
lærerinne har et forhold til sin 16 år gamle elev. 

 

10.Eventuelt 
Ingen ytringer. 

11.Kritikk av møtet 
Ingen ytringer. 

12.Møtet er hevet 20:02. 
 
 
 


